
 

 

 
 
Møteprotokoll 
 
 

Utvalg Kommunestyret 
Møtested Kantina 
Dato 26.01.2023 
Tidspunkt 
Sak 

Kl. 09:00 - 16:30 
001/23 – 011/23 

 
Av kommunestyrets medlemmer og varamedlemmer møtte 33 av 35 fra møtestart 
 
Fremmøtte Parti 
Ordfører Kari-Anne Opsal AP 
Varaordfører Espen Andre Ludviksen SP 
Gruppeleder Else Marie Stenhaug AP 
Eskil Remme Kleven AP 
Frank Eilertsen AP 
Kjetil Bjørkelund AP 
Leif Svein Lysvik AP 
Tom Einar Karlsen AP 
Trond Henningsen AP 
Gruppeleder Eivind Stene FrP 
Jostein Andreas Rasmussen FrP 
Kristian August Eilertsen FrP 
Sven-Kristian Løtveit FrP 
Håkon Rønning Vahl H 
Julie Solfjell H 
Kjersti Karijord Smørvik H 
Nina Margrethe Dons-Hansen H 
Gruppeleder Rune Stenstrøm H 
Gruppeleder Jorunn Elvine Skogan Konst KrF 
Oskar Alvereng MDG 
Gruppeleder Ingrid Klein Hedlund Rødt 
Alf Marius Fagerheim SP 
Gruppeleder Anne Margrete Eneberg SP 
Arild Kulseng-Hansen SP 
Gruppeleder Edvin Eriksen SV 
Gruppeleder Even Aronsen V 
 
Forfall Parti Varamedlem Parti 
Eddmar Osvoll Uavhengig Gudbrand Chruickshank SP 
Barbro Lill Hætta AP Edvin Gaute Langstrand AP 
Kenneth Mågø AP Ann Bodil Johansen AP 
Trond Viggo Opdal AP Hans Kristian Skogly AP 
Charlotte Skogstad Espejord FrP Britt Bergersen FrP 
Nils Johan Holte H Ninni Torblå Korsmo H 
Kriss Wenche Rokkan Iversen MDG Lars Jørgen Høe, gruppeleder MDG 
Birger Johan Theodorsen SP Stig Solheim SP 
Lena Bergstad SV Dan Terje Nytrem SV 
 
  



Tilgang/avgang: 
Kenneth Mågø (AP) ikke møtt. Ann Bodil Johansen stilte som vara fra kl. 11.05 (under sak FO 006/23). 
Kjersti Karijord Smørvik (H) tiltrådte kl. 10.10 (under sak FO 003/23) 
 
Sven Kristian Løtveit (FRP) søkte og fikk innvilget permisjon kl. 14.50. 
Jostein Rasmussen (FRP) søkte og fikk innvilget permisjon kl. 15.00. 
Leif Svein Lysvik (AP) søkte og fikk innvilget permisjon kl. 16.00. 
Alf Marius Fagerheim (SP) søkte og fikk innvilget permisjon kl. 16.00. 
Trond Henningsen (AP) søkte og fikk innvilget permisjon kl. 16.00. 
 
Fra administrasjonen møtte: 
Kommunedirektør Hugo Thode Hansen 
Enhetsleder Maria Bøgeberg 
 
Andre: 
Jan Fjellstad, Eldrerådet 
Zoey Nordnes, Ungdomsrådet 
Marino Jonassen 
Ragnhild Sundby Skogstrand 
 
Godkjenning av møteinnkalling og saksliste: 
Sak 010/23 – Forvaltningsrevisjonsrapport - Økonomistyring og økonomisk internkontroll ble 
enstemmig vedtatt utsatt til neste kommunestyremøte i februar. 
 
Innkalling og saksliste ble enstemmig godkjent. 
 
 
Saksliste 
Saksnr Sakstittel  
001/23 Innbyggernes spørretime - Boligsituasjonen i Harstad kommune  
002/23 Innbyggerspørsmål - Spørsmål til sak 007/23 Detaljregulering 

for Havnegata 23B- merknads og sluttbehandling 
 

003/23 Interpellasjon - venteliste sykehjemsplasser og omsorgsboliger  
004/23 Interpellasjon - Barnehagetilbud  
005/23 Interpellasjon - Barnehus til Harstad!  
006/23 Uttalelse: Statens Barnehus til Harstad  
007/23 Spørsmål til kommunestyremøte 08.12.22 - prosess rundt ny 

brannstasjon 
 

008/23 Spørsmål til kommunestyret 08.12.2022 - beredskap vann på 
Kjøtta 

 

001/23 Hundelufteområde i Harstad kommune  
001/23 Endring av reglement for politiske styringsorganer  
002/23 Høringsuttalelse havbunnsmineraler  
003/23 KS debatthefte I - 2023 - Evne og kraft til å bære  
004/23 KS debatthefte II - Mellomoppgjøret  
005/23 Mulighetsstudie Esso-tomta  
006/23 Anmodning om bosetting av flyktninger i 2023  
007/23 Detaljregulering for Havnegata 23 B - merknads- og 

sluttbehandling 
 

008/23 Hålogalandsrådet - endring av samarbeidsavtale  
009/23 Kontrollutvalgets årsrapport for 2022  
010/23 Forvaltningsrevisjonsrapport - Økonomistyring og økonomisk 

internkontroll 
Utsatt  

011/23 Supplering meddommere til Midtre Hålogaland Tingrett  
 
 
 
 



Protokollgodkjenning: 
Hans Kristian Skogly (AP) og Lars Jørgen Høe (MDG) ble valgt til å godkjenne protokollen. 
 
 
 
Kari-Anne Opsal Ann-Helen Larsen 
Ordfører Sekretær 
  
Hans Kristian Skogly            Lars Jørgen Høe  
 
 
 
Dokumentet er godkjent elektronisk og krever ikke signatur.   



001/23 Innbyggernes spørretime - Boligsituasjonen i Harstad kommune 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
SVAR PÅ INNBYGGERSPØRSMÅL FRA MARINO JONASSEN  
Det er et nasjonalt mål at alle skal bo godt og trygt. Harstad kommune medvirker derfor til å skaffe 
bolig til innbyggere som ikke klarer dette selv. Av og til går dette raskt, andre ganger tar det lenger 
tid. Det har flere årsaker til dette. I løpet av 2022 ble det fra kommunens tjenester bosatt 186 nye 
tilflyttere, og dette gjør utslag i antall tilgjengelige boliger på markedet. I tillegg varierer antallet som 
er bostedsløs ut fra livssituasjon og boevne. Derfor jobbes det strukturert, koordinert og målrettet 
med å gi et godt og trygt botilbud til flest mulig, og øke boevnen til de som trenger dette.  

Det vises til sak 2021/8441, presentert 8. desember 2022, der kommunestyret fikk en 
orientering om hjelp til personer som sliter med å mestre boligsituasjon. Her kunne man lese 
at det er formalisert et samarbeid gjennom ukentlige møter i et boligsosialt team, der Housing 
First, NAV Harstad, Koordinerende enhet, ROP-tjenesten, Hjemmetjenesten avd. psykisk 
helse, Boligkontoret og andre deltar ved behov. I tillegg jobber kommunedirektøren med en 
sak om konkret boveiledning, som skal til kommunestyret i løpet av våren.  

Selv om strukturene er på plass i de kommunale tjenestene, løser ikke det mangelen på 
tilgjengelige boliger. Så det gjøres nå en ekstra innsats for å skaffe flere boliger i kommunal 
regi:  

• Kommunestyret har vedtatt å bygge småhus.  

• Det diskuteres blant de største kommunene i Nord-Norge å kjøpe eller lease midlertidige 
boliger som kan avhjelpe situasjonen, da flere kommuner og alle byene i nord har samme 
utfordring.  

• Kommunedirektøren vurderer et utvidet mandat for boligsosialt team.  

• Boliger med bemanning for innbyggere med psykisk helse og avhengighetsutfordringer tas 
med i planleggingen av framtidig investeringsbehov.  

Enhet for Livsmestring har vi stort fokus på boligsituasjon. Enheten samarbeider blant annet 
tett med boligkontoret for å finne egnede boliger til den enkelte. Enheten har erfart at det er 
viktig med boveiledning for å sette folk i stand til å bo og at boligene blir ivaretatt. For de 
som er bostedsløs per i dag jobbes det aktivt med å fordele de boligene vi har tilgjengelig og 
vurdere å kjøpe eller leie på det private leiemarkedet .Det er i dag større bevissthet på å 
kartlegge og vurdere de som søker bolig. Dette for å unngå at det tildeles boliger i ikke 
egnede områder som skaper utfordringer for både nærmiljøet og leietaker.  

Per i dag er det 7 reelle boligsøkere som vi jobber aktivt med for å finne varig bolig til. De 
andre boligsøkerne er ivaretatt hos pårørende/familie i påvente av behandlingstilbud eller i 
midlertidige boliger. La det være klart; det er et tydelig mål at i Harstad skal ingen skal være 
bostedsløse.  

Kari-Anne Opsal  

Ordfører 

Marino Jonassen refererte sitt spørsmål.  
Ordfører besvarte spørsmålet, og Marino Jonassen kommenterte svaret.  
Ordfører hadde ordet til slutt.  
 
   



 
002/23 Innbyggerspørsmål - Spørsmål til sak 007/23 Detaljregulering for Havnegata 23B- 
merknads og sluttbehandling 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Ragnhild Sundby Skogstrand leste opp sine spørsmål. 
Ordfører besvarte spørsmålet, og Ragnhild Sundby Skogstrand kommenterte svaret. 
 

Da spørsmålet er kommet inn rett før møtet, og er relatert til en kommunestyresak senere i 
dagens møte, svarte ordfører at spørsmålsstiller må søke å få svar på sine spørsmål i debatten 
rundt reguleringssaken når den kommer opp. Dersom spørsmålene ikke blir besvart her kan 
spørsmålsstiller komme tilbake med ubesvarte spørsmål, så vil ordfører sørge for at disse blir 
besvart skriftlig.  

Kari-Anne Opsal 

Ordfører 

 

003/23 Interpellasjon - Venteliste sykehjemsplasser og omsorgsboliger 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
Interpellantens forslag, foreslått av Kristian August Eilertsen, Fremskrittspartiet 
Kommunestyret ber kommunedirektøren sørge for at Harstad kommune fortsatt fører ventelister over 
antallet personer som venter på sykehjemsplass eller omsorgsbolig, i tråd med det som har vært både 
praksis og lovpålagt inntil nylig.  
Kommunestyret ber også kommunedirektøren sørge for fortsatt åpenhet om ventelistene og 
ventetiden gjennom fortløpende rapportering til Utvalg for helse og omsorg.  
  
  
Interpellanten refererte sitt spørsmål og forslag til vedtak.  
Ordfører besvarte spørsmålet, flere representanter hadde ordet til interpellasjonen og interpellanten 
kommenterte svaret. 
Ordfører hadde ordet til slutt.  
Det var 33 medlemmer til stede under voteringen. 
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Realitetsbehandling 
For: 33 stemmer (100%) - AP 10, FrP 5, H 5, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
-------------------------------------------- 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Interpellantens forslag 
For: 33 stemmer (100%) - AP 10, FrP 5, H 5, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
KS - 003/23 vedtak 
Kommunestyret ber kommunedirektøren sørge for at Harstad kommune fortsatt fører ventelister 
over antallet personer som venter på sykehjemsplass eller omsorgsbolig, i tråd med det som har vært 
både praksis og lovpålagt inntil nylig. Kommunestyret ber også kommunedirektøren sørge for fortsatt 
åpenhet om ventelistene og ventetiden gjennom fortløpende rapportering til Utvalg for helse og 
omsorg.  



004/23 Interpellasjon - Barnehagetilbud 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
Omforent forslag etter initiativ fra Høyre, foreslått av Jorunn Elvine Skogan Konst, Kristelig 
folkeparti 
Ber kommunedirektøren komme tilbake til utvalg for oppvekst og kultur, ungdomsrådet, og 
kommunestyret om barnehagedekningen i Harstad. Saken skal inneholde opplysninger rundt et 
ytterligere opptak i året og kostnad ved ulike modeller for bedre barnehagedekning. 
  
Interpellanten refererte sitt spørsmål og forslag til vedtak.  
Ordfører leste opp et justert svar på spørsmålet, flere representanter hadde ordet til 
interpellasjonen, interpellanten kommenterte ordførers svar og representantenes innlegg. 
Interpellanten trakk sitt opprinnelige forslag til fordel for omforent forslag etter initiativ fra Høyre. 
Ordfører hadde ordet til slutt. 
 
Det ble vedtatt å sette av 10 min. ekstra til denne interpellasjonen. 
 
Rune Stenstrøm (H) fremmet følgene forslag:  
Kommunestyret ber Kommunaldirektør se på mulighetene for å etablere flere barnehageplasser, i 
offentlige eller private barnehager, og komme tilbake til kommunestyret med en plan for dette med 
mål om full reell barnehagedekning. 
Forslaget ble trukket. 
  
Det var 34 medlemmer til stede under voteringen. 
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Realitetsbehandling 
For: 34 stemmer (100%) - AP 10, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
-------------------------------------------- 
 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Omforent forslag etter initiativ fra Høyre 
For: 34 stemmer (100%) - AP 10, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
  
KS - 004/23 vedtak 
Ber kommunedirektøren komme tilbake til utvalg for oppvekst og kultur, ungdomsrådet, og 
kommunestyret om barnehagedekningen i Harstad. Saken skal inneholde opplysninger rundt et 
ytterligere opptak i året og kostnad ved ulike modeller for bedre barnehagedekning. 
  
  
  



005/23 Interpellasjon - Barnehus til Harstad! 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
Ordførers forslag til vedtak, foreslått av Kari-Anne Opsal, Arbeiderpartiet 
Ordføreren foreslår følgende vedtak i saken: 
1. Harstad kommunestyre mener det er på tide at det opprettes et barnehus i Harstad og vil arbeide 
for dettet. Harstad har en rekke fortrinn i denne sammenheng. Blant annet kan nevnes at vi over tid 
hatt et særskilt tilrettelagt avhørsrom med personer som har særlig kompetanse på å avhøre barn. 
Videre har Harstad et stabilt og godt fagmiljø med flere psykologspesialister og legespesialt innen 
barne- og ungdomspsykiatri. I tillegg kommer vår geografiske plassering midt i området Ofoten, Sør-
Troms, Lofoten og Vesterålen. Det vises også til at etablering av barnehus i Harstad støttes av Are 
Evang som er leder av barnehuset Tromsø.  
2. Harstad kommune henvender seg til/søker Justis og Beredskapsdepartementet om å opprette 
barnehus i Harstad.  
  
  
Sven-Kristian Løtveit, FrP, refererte interpellasjonen med forslag til vedtak på vegne av Charlotte 
Espejord. 
Ordfører besvarte spørsmålet og fremmet nytt forslag til vedtak.  
En del representanter hadde ordet til interpellasjonen, Løtveit kommenterte svaret fra ordfører og 
innleggene fra representantene og trakk interpellantens forslag til vedtak til fordel for ordførers 
omforente forslag.  Ordfører hadde ordet til slutt. 
 
Interpellasjonen ble enstemmig vedtatt realitetsbehandlet.  
Det var 34 medlemmer til stede under voteringen. 
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Opprinnelig forslag 
For: 34 stemmer (100%) - AP 10, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
-------------------------------------------- 
 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Ordførers forslag til vedtak 
For: 34 stemmer (100%) - AP 10, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
 
KS - 005/23 vedtak 
1. Harstad kommunestyre mener det er på tide at det opprettes et barnehus i Harstad og vil arbeide 
for dettet. Harstad har en rekke fortrinn i denne sammenheng. Blant annet kan nevnes at vi over tid 
hatt et særskilt tilrettelagt avhørsrom med personer som har særlig kompetanse på å avhøre barn. 
Videre har Harstad et stabilt og godt fagmiljø med flere psykologspesialister og legespesialt innen 
barne- og ungdomspsykiatri. I tillegg kommer vår geografiske plassering midt i området Ofoten, Sør-
Troms, Lofoten og Vesterålen. Det vises også til at etablering av barnehus i Harstad støttes av Are 
Evang som er leder av barnehuset Tromsø.  
 
 
2. Harstad kommune henvender seg til/søker Justis og Beredskapsdepartementet om å opprette 
barnehus i Harstad.  
  
 
 
 
 



006/23 Uttalelse: Statens Barnehus til Harstad 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
Ordførers forslag, foreslått av Kari-Anne Opsal, Arbeiderpartiet 
Kommunestyret vedtar Nina Dons-Hansens forslag til uttalelse.  
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Ordførers forslag 
For: 34 stemmer (100%) - AP 10, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
KS - 006/23 vedtak 
Kommunestyret vedtar Nina Dons-Hansens forslag til uttalelse.  
 
 
007/23 Spørsmål til kommunestyremøte 08.12.22 - Prosess rundt ny brannstasjon 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
Spørsmål fra Kristian A. Eilertsen (Frp) – Det er skapt stor usikkerhet og bekymring om videre 
prosess med ny brannstasjon  
1. Kan ordføreren redegjøre for hva kommunedirektøren har foretatt seg siden kommunestyrets 
møte 24. november med tanke på muligheten for samlokalisering av ny brann- og politistasjon?  
Det er tatt kontakt med Politiets fellestjeneste, som er ansvarlig for anskaffelsen i Politiet, og avtalt et 
møte.  
2. Hvor mye er satt av til planlegging/tomtevalg og skisseprosjekt i 2023?  
I rammen på 200 millioner kroner, som er et svært grovt anslag på prosjektet, ligger innen midler til 
denne prosessen. For 2023 og 2024 ligger til sammen 10 millioner kroner. Det antas å være 
tilstrekkelig til planlegging.  
3. Hvilke garantier kan ordfører og kommunedirektøren gi de ansatte ved Harstad brann og redning 
og deres familier, at det ikke blir flere utsettelser av ny brannstasjon, og at planleggingen kommer i 
gang i 2023? Det vises til svarene på spørsmål 1 og 2. 
 
Kommunedirektørens svar på spørsmålets pkt. 1 og 2 ble gjengitt i møtet. 
Spørsmålsstiller kommenterte kommunedirektørens svar, ordføreren besvarte spørsmålets pkt. 3.  
  
      
008/23 Spørsmål til kommunestyret 08.12.2022 - Beredskap vann på Kjøtta 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
Spørsmålsstiller refererte sitt spørsmål, ordfører besvarte spørsmålet. Spørsmålsstiller kommenterte 
svaret. 
 
SVAR PÅ SPØRSMÅL FRA ANNE MARGRETE ENEBERG (SP) OM VANNFORSYNING PÅ KJØTTA 
Det antas at ledningsbruddet ved Høtta på Lundenes-Kjøtta vannverk skyldes trykkstøt i forbindelse 
med omlegging av vann strekningen Lundenes - Bjørnerå. Her fornyer vi nesten 3,7 km av de gamle 
asbestsement-ledningen, som er på store deler av LundenesKjøtta vannverk.  

Etter mottatt melding om lekkasje, ble det sendt ut rørleggere med første ferge på lørdag 
morgen til Grytøy for lekkasjesøk. Det ble sendt ut SMS til alle berørte, inklusiv registrerte på 
Kjøtta for å informere om årsak til at det var fritt for vann. Dette ble også bekjentgjort på 
Øyrikets Facebook-side. Lekkasjen ble lokalisert lørdag formiddag. Etter at gravemelding var 



ordnet, dro store mannskaper med maskiner og rørdeler kl.16:00 til øya, og 
reparasjonsarbeidene ble igangsatt.  

I henhold til «Tjenestebeskrivelse for kommunal vannforsyning» i Harstad kommune, skal 
man på forespørsel kunne få tilkjørt vann til husholdning. Ut fra erfaring ble det vurdert at 
alle ville ha tilbake vannforsyningen i løpet av kvelden, etter at reparasjonen var igangsatt. 
Det ble opprettet nødvannsvogn ved Høtta, men dessverre ikke tenkt på muligheten for å 
kunne få fraktet vann ut til Kjøtta med hurtigbåten kl.14:30.  

Etter at lekkasjen var tettet, startet oppfylling av vannledningen, og de første på strekningen 
fikk vannet tilbake. På grunn av barmark og lite forbruk, hadde den midlertidige 
vannledningen frosset. Entreprenøren ble utkalt sent lørdags kveld for å foreta opptining. I 
forbindelse med dette, og sannsynligvis på grunn av trykkstøt fra en ispropp, oppsto det en ny 
lekkasje tidlig natt til søndag. På grunn av den nye uventede hendelsen, ble vurderingen om å 
ikke leie båt for å frakte nødvann ut til Kjøtta på lørdags ettermiddag feil. Det beklages.  

Samtidig som nytt mannskap, utsyr og maskiner ble engasjert søndags morgen, ble det også 
igangsatt fylling av vannposter, og brannvesenet ble engasjert til å frakte 300 l vann til 
Kjøtta.  

Det påpekes fra overordnet vakt at telefondekning var utfordrende og at alle samtaler ble 
besvart.  

Det er gjort store tiltak med fornying av vannledningsnettet på Kjøtta i 2022, og at man holder 
på med fornyelse av ledningsnettet mellom Lundenes og Bjørnerå. Resterende ledningstrekk 
med asbestsement-ledninger vil bli tatt inn i saneringsplanen.  

Generelt mener ordfører at vi har en god beredskap innen VA-området, både det å ivareta 
snarlige reparasjoner og utlevering av nødvann. 

Kari-Anne Opsal 

Ordfører 

 

001/23 Hundelufteområde i Harstad kommune 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
Avsetting av areal til Harstad hundepark , foreslått av Kjersti Karijord Smørvik, Høyre 
Harstad kommune setter av et areal i Folkeparken på 8-10 mål (8000-10 000 m2) til Harstad 
hundepark. Området skal brukes til frilek, agility og annen hundeaktivitet. 
 
Etter debatten endret Kjersti Karijord Smørvik sitt forslag til oversendelsesforslag til kommende 
reguleringsplan for Folkeparken.  
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Planutvalgets innstilling 
For: 35 stemmer (100%) - AP 11, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
KS - 001/23 vedtak 
Saka tas til orientering. 
  
 



001/23 Endring av reglement for politiske styringsorganer 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
Lyd og video fra møter, foreslått av Espen Andre Ludviksen, Senterpartiet 
 Nytt forslag 1.5.2 Møtene kan strømmes eller tas lydopptak av såfremt dette ikke virker forstyrrende 
på gjennomføringen av møtet. 
 
Endringsforslag:, foreslått av Eivind Stene, Fremskrittspartiet 
Følgende linjer i punkt 1.16.3.1 inntas ikke i reglementet: «Interpellasjon er en skriftlig forespørsel til 
ordføreren som gjelder et prinsipielt spørsmål. Interpellasjonen skal være kort og den skal ikke 
inneholde begrunnelse eller kommentarer ut over det som er nødvendig for å klargjøre 
interpellasjonen. Interpellasjonen skal ende ut i et konkret og prinsipielt spørsmål som ønskes 
debattert i kommunestyret.»  
Følgende linjer i punkt 1.16.3.2 inntas ikke i reglementet: «Det grunngitte spørsmålet skal ende ut i et 
konkret og prinsipielt spørsmål som ønskes besvart i kommunestyret.» 
  
  
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Endringsforslag FrP: 
For: 15 stemmer (43%) - FrP 5, H 6, MDG 2, Rødt 1, V 1 
Mot: 20 stemmer (57%) - AP 11, KrF 1, SP 6, SV 2 
 
-------------------------------------------- 
 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Lyd og video fra møter SP 
For: 34 stemmer (97%) - AP 11, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 1, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 1 stemme (3%) - MDG 1 
  
-------------------------------------------- 
 
Votering nr 3 - Votering over forslag 
Forslag: Ordførers innstilling 
For: 21 stemmer (60%) - AP 11, KrF 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 14 stemmer (40%) - FrP 5, H 6, MDG 2, Rødt 1 
 
  
KS - 001/23 vedtak 
  
Harstad kommunestyre vedtar å endre «Reglement for politiske styringsorganer» punktene 1.16.3, 
1.16.3.1 og 1.16.3.2 som følger: 
Nytt forslag 1.5.2 Møtene kan strømmes eller tas lydopptak av såfremt dette ikke virker forstyrrende 
på gjennomføringen av møtet. 
  
  
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 



002/23 Høringsuttalelse havbunnsmineraler 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
Et moratorium mot utvinning av havbunnsmineraler, foreslått av Lars Jørgen Høe, Miljøpartiet De 
Grønne 
1. Norge må stanse åpningsprosessen for kommersiell mineralvirksomhet på den norske 
kontinentalsokkelen. Åpningsprosessen må innledes med et langvarig moratorium mot kommersiell 
utnyttelse av havbunnsmineraler på norsk sokkel. Det må gjennomføres en fullstendig utredning på 
om vi faktisk trenger disse mineralene for å lykkes med det grønne skiftet dersom vi samtidig skaper 
en sirkulær økonomi for mineraler.  
  
2. En konsekvensutredning må først prioritere grundig kartlegging av naturen og sårbarhet for 
påvirkning av marine økosystemer. Moratoriet skal være gjeldende inntil det finnes tilfredsstillende 
kunnskap om naturmangfoldet på havbunnen, og om hvilke havområder som skal vernes, ikke hvilke 
områder som skal utnyttes.  
  
3. Norge må jobbe aktivt internasjonalt for å innføre et langvarig moratorium mot kommersiell 
utvinning av havbunnsmineraler i havområder utenfor nasjonal jurisdiksjon. Moratoriet bør vare i 
minimum 10 år før det gjøres en ny vurdering, med hensyn på å kartlegge virksomhetens påvirkning 
på naturmangfold og dyreliv. 
  
Nytt helhetlig forslag til høringssvar (V og SV), foreslått av Even Aronsen, Venstre 
Mineralvirksomhet til havs er en ny og umoden næring i både nasjonal og internasjonal 
sammenheng. Det mangler kunnskap om teknologi, omfang av ressurser og utvinningsmetoder, og 
samfunnsnytten er derfor usikker. Vi anser det å være behov for mer kunnskap om samfunnsnytten 
og det biologiske mangfoldet på dyphavet, samt miljømessige konsekvenser av både 
undersøkelsesfasen, utvinningsfasen og prosessering av havbunnsmineraler. Harstad kommune har 
en forventning om at det sikres god sameksistens med andre etablerte næringer, brukes tid til å 
bygge opp denne kunnskapen og at føre-var prinsippet legges til grunn. Havbunnsmineralloven 
regulerer slik næringsvirksomhet på norsk kontinentalsokkel, og legger grunnlaget for at slik 
virksomhet skal foregå på en forsvarlig måte. Det er også viktig at det gjøres nødvendige tilpasninger 
i lovverket etter hvert som mer kunnskap hentes inn.  
Høringen er en forberedende fase av dagens havnæringer, og anses å være et potensielt viktig bidrag 
til det grønne skiftet. Harstadregionen ønsker derfor tidlig å ta posisjon/gjøre forberedelser til mulig 
aktivitet for havbunnsmineraler på nordnorsk sokkel. Regionen trenger forretningsmuligheter som 
realiseres nært der ressursene finnes. Havbunns-mineraler kan bidra til slik utvikling. Harstad har 
etablerte fagmiljø for havnæringer, med betydelig rolle innenfor ressursforvaltning og- utvikling i 
arktiske strøk. Dette er også fagmiljøer som kan og bør styrkes i forbindelse med fremtidig 
kunnskapsinnhenting. Harstad er lokaliseringssted for fire av Equinors driftsorganisasjoner; Norne, 
Snøhvit, Aasta Hansteen og Johan Castberg. Driftsorganisasjonen for Wisting, vil ved oppstart være 
lokalisert med driftskontor i Harstad. Harstadregionens industrielle kjerne og kraft er knyttet til 
næringene:  

 Maritim industri (design- og verfts-miljøer)  
 Olje og gass (leting, produksjon og drift)  
 Havbruk (lokaliteter, standard- og utviklingskonsesjoner)  
 Logistikk- og landbasefunksjoner  
 Næringenes tankesett rundt bærekraft, miljøhensyn og krav  

I EYs analyse av fremtidsmuligheter innen marine mineraler på norsk kontinentalsokkel understrekes 
følgende: «Eksisterende næringer vil være avgjørende for etablering av havbunnsmineraler som ny 
næring».  
 
 
 
 
 



I Harstad kommunes Næringsplan vedtatt desember 2022 er havbunnsmineralutvikling identifisert 
som mulighetsnæring som er;  

 «nye eller har sprunget ut av næringer med betydelig bidrag til klimatilpasning og med 33 
omstillingsbehov for olje og gass, maritim industri og havbruk» 

 «I samspill med næringer og kompetansemiljøer som skal mulighetsnæringer vurderes som 
vekstdriver»  

Harstadregionen trenger forretningsmuligheter som realiseres nært der ressursene finnes; i 
havområdene utenfor Nord-Norge. Havbunnsmineraler kan bidra til slik utvikling gjennom:   
Høy verdiskaping: Grunnet statlig eierskap av mineralforekomstene vil den nye industrien vil ha 
potensial for grunnrente og dermed høyere verdiskaping enn gjennomsnittet for andre næringer i 
Norge.  
Nye eksportmuligheter: Industrialisering av havbunnsmineraler kan gi nye eksportmuligheter for 
marine næringer 
Nye jobber: Samtidig vil høy etterspørsel innen flere markedssegmenter føre til muligheter for nye 
leverandører, samt utvidelser og utvikling av eksisterende.  
Teknologi og kompetanse: Utvinning av havbunnsmineraler vil kreve investeringer i både teknologi og 
kompetanse.  
Harstadregionen tar posisjon overfor en framtidig næring innen havbunnsmineraler på nordnorsk 
sokkel fordi: 

 Det er ventet at investeringene i olje- og gassnæringen vil avta fra midten av 2030-tallet. 
Tidslinjen fra åpning for marine mineraler indikerer 15-20 år med forberedende aktiviteter før 
eventuell utvinning, foredling og kommersialisering av havbunnsmineraler vil finne sted.   

 Havbunnsmineralene finnes på havdyp 1000-4000 meter. Aasta Hansteen er den dypeste 
feltutviklingen på norsk sokkel, på 1300 meters dyp. Aasta Hansteen -feltet driftes fra 
Harstad, av Equinors driftsområde i nord.  

 Oljedirektoratet (avdeling Harstad) har allerede kompetanse på den nordlige 
kontinentalsokkelen, og dette bør man styrke ved å etablere kompetanse for kartlegging og 
ressursvurdering av havbunnsmineraler. De må også ha en sentral rolle i forvaltningen og 
realiseringen av havbunnsmineralstrategien.  

 I Nord-Norge finnes det muligheter til å utnytte kompetansen fra blå næringer, inn mot nye 
markeder.  

 Det finnes flere problemstillinger som er felles mellom gruvedrift på land og utvinning av 
havbunnsmineraler. Det må utvikles nye løsninger for håndtering av gruveavgang for å 
tilrettelegge for havbunnsmineralsatsing. Selv om utvinningen vil foregå på dyphavet, vil 
malmen med stor sannsynlighet prosesseres på land med tilhørende store 
mengder gruveavgang. Det er stort behov for kompetanse på dette i nord, noe som bør 
utvikles i Harstad hvor det er nærhet til eksisterende foredlingsindustri for mineraler, 
eksempelvis i aksen Mo i Rana – (Harstad) – Senja. I tillegg er det i Harstad-/Narvikregionen 
etablert transport-korridor for mineraler på tog/skip.  

 Satsing på utvinning av havbunnsmineraler må gjøres ved hjelp av dypvannskompetansen fra 
olje- og gassnæringen i nord (hvor havbunnsmineralene finnes). Dette kan videre være en 
premiss og bidragsyter til nordnorsk utnyttelse av energiressurser og industriell 
batteriproduksjon i landsdelen.   

 Både for havvind, gruvedrift på land, og utvinning av havbunnsmineraler behøver man 
omfattende konsulenttjenester for å gjennomføre naturkartlegginger. Harstad kan 
videreutvikle vårt sterke konsulentmiljø for å bidra til utviklingen av disse næringene og 
synergier mellom dem. 
 

Forslag fra MDG ble votert over først, deretter forslag fra V/SV.  
Formannskapets innstilling falt. 
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Et moratorium mot utvinning av havbunnsmineraler 
For: 9 stemmer (26%) - MDG 2, Rødt 1, SP 3, SV 2, V 1 
Mot: 26 stemmer (74%) - AP 11, FrP 5, H 6, KrF 1, SP 3 
 
-------------------------------------------- 
 



Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Nytt helhetlig forslag til høringssvar (V og SV) 
For: 28 stemmer (80%) - AP 11, FrP 5, H 6, SP 3, SV 2, V 1 
Mot: 7 stemmer (20%) - KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 3 
  
 
  
KS - 002/23 vedtak 
Mineralvirksomhet til havs er en ny og umoden næring i både nasjonal og internasjonal 
sammenheng. Det mangler kunnskap om teknologi, omfang av ressurser og utvinningsmetoder, og 
samfunnsnytten er derfor usikker. Vi anser det å være behov for mer kunnskap om samfunnsnytten 
og det biologiske mangfoldet på dyphavet, samt miljømessige konsekvenser av både 
undersøkelsesfasen, utvinningsfasen og prosessering av havbunnsmineraler. Harstad kommune har 
en forventning om at det sikres god sameksistens med andre etablerte næringer, brukes tid til å 
bygge opp denne kunnskapen og at føre-var prinsippet legges til grunn. Havbunnsmineralloven 
regulerer slik næringsvirksomhet på norsk kontinentalsokkel, og legger grunnlaget for at slik 
virksomhet skal foregå på en forsvarlig måte. Det er også viktig at det gjøres nødvendige tilpasninger 
i lovverket etter hvert som mer kunnskap hentes inn.  
Høringen er en forberedende fase av dagens havnæringer, og anses å være et potensielt viktig bidrag 
til det grønne skiftet. Harstadregionen ønsker derfor tidlig å ta posisjon/gjøre forberedelser til mulig 
aktivitet for havbunnsmineraler på nordnorsk sokkel. Regionen trenger forretningsmuligheter som 
realiseres nært der ressursene finnes. Havbunns-mineraler kan bidra til slik utvikling. Harstad har 
etablerte fagmiljø for havnæringer, med betydelig rolle innenfor ressursforvaltning og- utvikling i 
arktiske strøk. Dette er også fagmiljøer som kan og bør styrkes i forbindelse med fremtidig 
kunnskapsinnhenting. Harstad er lokaliseringssted for fire av Equinors driftsorganisasjoner; Norne, 
Snøhvit, Aasta Hansteen og Johan Castberg. Driftsorganisasjonen for Wisting, vil ved oppstart være 
lokalisert med driftskontor i Harstad. Harstadregionens industrielle kjerne og kraft er knyttet til 
næringene:  

 Maritim industri (design- og verfts-miljøer)  
 Olje og gass (leting, produksjon og drift)  
 Havbruk (lokaliteter, standard- og utviklingskonsesjoner)  
 Logistikk- og landbasefunksjoner  
 Næringenes tankesett rundt bærekraft, miljøhensyn og krav  

I EYs analyse av fremtidsmuligheter innen marine mineraler på norsk kontinentalsokkel understrekes 
følgende: «Eksisterende næringer vil være avgjørende for etablering av havbunnsmineraler som ny 
næring».  
I Harstad kommunes Næringsplan vedtatt desember 2022 er havbunnsmineralutvikling identifisert 
som mulighetsnæring som er;  

 «nye eller har sprunget ut av næringer med betydelig bidrag til klimatilpasning og med 33 
omstillingsbehov for olje og gass, maritim industri og havbruk»  

 «I samspill med næringer og kompetansemiljøer som skal mulighetsnæringer vurderes som 
vekstdriver»  

Harstadregionen trenger forretningsmuligheter som realiseres nært der ressursene finnes; i 
havområdene utenfor Nord-Norge. Havbunnsmineraler kan bidra til slik utvikling gjennom:   
Høy verdiskaping: Grunnet statlig eierskap av mineralforekomstene vil den nye industrien vil ha 
potensial for grunnrente og dermed høyere verdiskaping enn gjennomsnittet for andre næringer i 
Norge.  
Nye eksportmuligheter: Industrialisering av havbunnsmineraler kan gi nye eksportmuligheter for 
marine næringer 
Nye jobber: Samtidig vil høy etterspørsel innen flere markedssegmenter føre til muligheter for nye 
leverandører, samt utvidelser og utvikling av eksisterende.  
Teknologi og kompetanse: Utvinning av havbunnsmineraler vil kreve investeringer i både teknologi 
og kompetanse.  
 
 
 
 



Harstadregionen tar posisjon overfor en framtidig næring innen havbunnsmineraler på nordnorsk 
sokkel fordi: 

 Det er ventet at investeringene i olje- og gassnæringen vil avta fra midten av 2030-tallet. 
Tidslinjen fra åpning for marine mineraler indikerer 15-20 år med forberedende aktiviteter 
før eventuell utvinning, foredling og kommersialisering av havbunnsmineraler vil finne sted.   

 Havbunnsmineralene finnes på havdyp 1000-4000 meter. Aasta Hansteen er den dypeste 
feltutviklingen på norsk sokkel, på 1300 meters dyp. Aasta Hansteen -feltet driftes fra 
Harstad, av Equinors driftsområde i nord.  

 Oljedirektoratet (avdeling Harstad) har allerede kompetanse på den nordlige 
kontinentalsokkelen, og dette bør man styrke ved å etablere kompetanse for kartlegging og 
ressursvurdering av havbunnsmineraler. De må også ha en sentral rolle i forvaltningen og 
realiseringen av havbunnsmineralstrategien.  

 I Nord-Norge finnes det muligheter til å utnytte kompetansen fra blå næringer, inn mot nye 
markeder.  

 Det finnes flere problemstillinger som er felles mellom gruvedrift på land og utvinning av 
havbunnsmineraler. Det må utvikles nye løsninger for håndtering av gruveavgang for å 
tilrettelegge for havbunnsmineralsatsing. Selv om utvinningen vil foregå på dyphavet, vil 
malmen med stor sannsynlighet prosesseres på land med tilhørende store 
mengder gruveavgang. Det er stort behov for kompetanse på dette i nord, noe som bør 
utvikles i Harstad hvor det er nærhet til eksisterende foredlingsindustri for mineraler, 
eksempelvis i aksen Mo i Rana – (Harstad) – Senja. I tillegg er det i Harstad-/Narvikregionen 
etablert transport-korridor for mineraler på tog/skip.  

 Satsing på utvinning av havbunnsmineraler må gjøres ved hjelp av dypvannskompetansen fra 
olje- og gassnæringen i nord (hvor havbunnsmineralene finnes). Dette kan videre være en 
premiss og bidragsyter til nordnorsk utnyttelse av energiressurser og industriell 
batteriproduksjon i landsdelen.   

 Både for havvind, gruvedrift på land, og utvinning av havbunnsmineraler behøver man 
omfattende konsulenttjenester for å gjennomføre naturkartlegginger. Harstad kan 
videreutvikle vårt sterke konsulentmiljø for å bidra til utviklingen av disse næringene og 
synergier mellom dem. 

      
 
 
003/23 KS debatthefte I - 2023 - Evne og kraft til å bære 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
Innspill, foreslått av Eivind Stene, Fremskrittspartiet 
I forbindelse med å fremme tiltak for å holde på bosetningen i Nord er det et grep som faktisk ikke 
koster penger, men som vil være meget virkningsfullt. Følgende punkt bør spilles inn for vurdering.  
1. Redusert arbeidsgiveravgift skal kun være for bedrifter som har hovedkontor og minst 50% av sine 
ansatte lokalisert/ bosatt i redusert sone.  
2. Det skal ikke være mulig å få lavere arbeidsgiveravgift enn der selskapet har sitt hovedkontor.  
3. Ved bruk av utenlandske ansatte, så skal de følge reglene for der hvor hovedkontoret er registrert. 
  
  
Innspill til spørsmål 3, foreslått av Rune Stenstrøm, Høyre 
Kommunegrensene er en begrensende faktor for potensielle fellesløsninger i tjenesteproduksjonen i 
kommunal sektor. Kommuner som utgjør en felles region og særlig med et felles arbeidsmarked, så 
må den enkelte kommune besørge dialog med øvrige kommuner i samme region for utredning av 
fellesløsninger på konkrete tjenesteområder. Særlig viktig er dette innen helse- og omsorgssektoren 
ved organisering av hjemmetjenester (på tvers av kommunegrensene) og investeringer/drift av 
tjenestetilbudet innen heldøgns omsorg. 
 
 
 
  



Innspill, foreslått av Else Marie Stenhaug, Arbeiderpartiet 
Utfordringer med henblikk til strømforsyning via nett og kraftproduksjon bør innarbeides. 
  
  
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Formannskapets innstilling 
For: 35 stemmer (100%) - AP 11, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
-------------------------------------------- 
 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Innspill FrP 
For: 35 stemmer (100%) - AP 11, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
-------------------------------------------- 
 
Votering nr 3 - Votering over forslag 
Forslag: Innspill til spørsmål 3 Høyre 
For: 16 stemmer (46%) - FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, SP 1, V 1 
Mot: 19 stemmer (54%) - AP 11, Rødt 1, SP 5, SV 2 
 
-------------------------------------------- 
 
Votering nr 4 - Votering over forslag 
Forslag: Innspill AP 
For: 35 stemmer (100%) - AP 11, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
  
KS - 003/23 vedtak 
  
Harstad kommune gir tilbakemelding på debatthefte I/2023 - Med evne og kraft til bære i tråd med 
vurderingene som fremkommer av saksframlegget. 
Utfordringer med henblikk til strømforsyning via nett og kraftproduksjon bør innarbeides. 
I forbindelse med å fremme tiltak for å holde på bosetningen i Nord er det et grep som faktisk ikke 
koster penger, men som vil være meget virkningsfullt. Følgende punkt bør spilles inn for vurdering.  
1. Redusert arbeidsgiveravgift skal kun være for bedrifter som har hovedkontor og minst 50% av sine 
ansatte lokalisert/ bosatt i redusert sone.  
2. Det skal ikke være mulig å få lavere arbeidsgiveravgift enn der selskapet har sitt hovedkontor.  
3. Ved bruk av utenlandske ansatte, så skal de følge reglene for der hvor hovedkontoret er registrert. 
  
 
004/23 KS debatthefte II - Mellomoppgjøret 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
Prioriteringer i mellomoppgjøret - tillegg (på vegne av partienee i posisjonen), foreslått av Edvin 
Eriksen, Sosialistisk Venstreparti 
I tillegg til prioritering av stillinger innenfor helse-og omsorgstjenester må også pedagogstillinger 
prioriteres. 
 
 
 
 
  



Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Formannskapets innstilling 
For: 35 stemmer (100%) - AP 11, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
-------------------------------------------- 
 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Prioriteringer i mellomoppgjøret - tillegg (på vegne av partiene i posisjonen) 
For: 35 stemmer (100%) - AP 11, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
  
KS - 004/23 vedtak 
  
Harstad kommune gir innspill i tråd med vurderingene som fremkommer av saksframlegget. 
  
I tillegg til prioritering av stillinger innenfor helse- og omsorgstjenester må også pedagogstillinger 
prioriteres. 
  
 
005/23 Mulighetsstudie Esso-tomta 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
Tilleggsforslag – Nytt pkt. 2 – fremmet av Nina Dons-Hansen 
I det videre arbeid med mulighetsstudien må følgende kvalitetssikres: Innhold, rammebetingelser, 
forankring og kostnadsoverslag.  
 
Tilleggsforslag – Nytt pkt. 3 – fremmet av Tom Einar Karlsen 
Forprosjektet innrettes slik at det gir grunnlag for porteføljestyring. Stien langs sjøen gis første 
prioritet.  
 
Tilleggsforslag – fremmet av Ingrid Klein Hedlund 
Ungdomsrådet og andre bruker- og interesseorganisasjoner inviteres inn i det videre arbeidet med 
Esso-tomta. For eksempel Rådet for personer med funksjonsnedsettelser, pensjonistforeninger. 
 
Votering over formannskapets innstilling ble foretatt punktvis. 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Formannskapets innstilling pkt. 1 
For: 35 stemmer (100%) - AP 11, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
-------------------------------------------- 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Formannskapets innstilling pkt. 2 
For: 19 stemmer (54%) - AP 11, KrF 1, MDG 1, Rødt 1, SP 2, SV 2, V 1 
Mot: 16 stemmer (46%) - FrP 5, H 6, MDG 1, SP 4 
 
-------------------------------------------- 
Votering nr 3 - Votering over forslag 
Forslag: Formannskapets innstilling pkt. 3 
For: 24 stemmer (69%) - AP 11, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 11 stemmer (31%) - FrP 5, H 6 
 
-------------------------------------------- 
 
 



Votering nr 4 - Votering over forslag 
Forslag: Videre prosess - Høyre 
For: 22 stemmer (63%) - FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, SP 5, SV 2, V 1 
Mot: 13 stemmer (37%) - AP 11, SP 1, Rødt 1 
 
-------------------------------------------- 
Votering nr 5 - Votering over forslag 
Forslag: Porteføljestyring - AP 
For: 31 stemmer (89%) - AP 11, FrP 4, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 3, SV 2, V 1 
Mot: 4 stemmer (11%) – SP 3, FrP 1 
 
-------------------------------------------- 
Votering nr 6 - Votering over forslag 
Forslag: Involvere flere i det videre arbeidet - Rødt 
For: 35 stemmer (100%) - AP 11, FrP 5, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
-------------------------------------------- 
 
PS – 005/23 Vedtak 

1. Kommunestyret tar sak om mulighetsstudie «Esso-tomta» til orientering. 
2. Kommunestyret vedtar å videreføre arbeid med forprosjekt med basis i mulighetsstudie 

innom en ramme på NOK 500 000. Tiltaket finansieres med midler fra disposisjonsfondet. 
I videre arbeid med mulighetsstudien må følgende kvalitetssikres: innhold, 
rammebetingelser, forankring og kostnadsoverslag. 

3. Forprosjektet må innrettes slik at det gir grunnlag for porteføljestyring. Stien langs sjøen 
gis første prioritet. 

4. Det vurderes i videre arbeid en "godt nok" løsning for tømming av septik og gråvann fra 
bobiler i forbindelse med servicehus på Esso-tomta. 

5. Ungdomsrådet og andre bruker- og interesseorganisasjoner inviteres inn i det videre 
arbeidet med Esso-tomta. For eksempel Råd for personer med funksjonsnedsettelser, 
pensjonistforeninger. 

 
 
 
006/23 Anmodning om bosetting av flyktninger i 2023 
 
Kommunestyret 26.01.2023 - (33 tilstede) 
 
Behandling 
Tillegg - pkt. 5 - fremmet på vegne av AP, SP, SV og V, foreslått av Alf Marius Fagerheim, 
Senterpartiet 
Kommunestyret ber om en orientering om hvordan kommunen skal bosette flyktninger i 2023. 
Kommunestyret ber om status for dagens boligsituasjon og utfordringer med tanke på å skaffe 
tilstrekkelig nok boliger. Dette fremlegges kommunestyret i mars. 
 
Endringsforslag pkt. 3 - Fremmet på vegne av KrF og V, foreslått av Jorunn Elvine Skogan Konst,  
Kristelig folkeparti 
Kommunedirektøren rapporterer halvårlig på aktivitet og økonomi, enten som en del av 
tertialrapporteringen eller i egen sak. 
  
Kommunedirektør og leder integreringsenheten besvarte spørsmål.  
 
Samlet votering – ordførers innstilling og fremsatte tilleggs- og endringsforslag (33 tilstede) 
For: 33 stemmer (100%) - AP 11, FrP 3, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 



PS - 006/23 vedtak 
1. Harstad kommune imøtekommer anmodning fra Integrerings- og mangfoldsdirektoratet 

(IMDi) om bosetting av 210 flyktninger i 2023. 
2. Det videreføres at Kommunedirektøren gis fullmakt til å iverksette tiltak og nødvendig 

oppdimensjonering av berørte tjenester, som følge av fortsatt høy bosetting av flyktninger. 
De økte utgiftene forutsettes finansiert av økte statlige tilskudd. 

3. Kommunedirektøren rapporterer halvårlig på aktivitet og økonomi på egnet måte, enten som 
del av tertialrapporteringen eller i egen sak. 

4. Harstad kommune setter av et tallfestet antall arbeidspraksisplasser i egen organisasjon for 
nyankomne flyktninger som deltar i Introduksjonsordningen. Dette for å oppnå raskere 
kvalifisering ut mot det norske arbeidslivet, i tråd med gjeldende lovverk og føringer. Antall 
praksisplasser tallfestes til 65 disponible plasser i løpet av 2023. 

5. Kommunestyret ber om en orientering om hvordan kommunen skal bosette flyktninger i 
2023. Kommunestyret ber om status for dagens boligsituasjon og utfordringer med tanke på 
å skaffe tilstrekkelig nok boliger. Dette fremlegges kommunestyret i mars. 

  
 
 
007/23 Detaljregulering for Havnegata 23 B - merknads- og sluttbehandling 
 
Kommunestyret 26.01.2023 - (33 tilstede) 
 
Behandling 
Utsettelsesforslag, foreslått av Ingrid Klein Hedlund, Rødt 
Saken utsettes. 
 
Votering 1 – Votering over forslag  
Forslag: Utsettelse – Rødt  
For: 29 stemmer (88%) - AP 11, FrP 3, H 6, SP 6, SV 2, MDG 1 
Mot: 4 stemmer (12%) - KrF 1, MDG 1, Rødt 1, V 1 
-------------------------------------------- 
Tilleggsforslag - Fasade fremmet på vegne av H og FrP, foreslått av Nina Dons-Hansen, Høyre 
Utbygger anmodes om å gi bygget en fasade som samspiller med den eksisterende visuelle 
identiteten i nabobyggets fasade mot havet, på en slik måte at eksisterende og kommende bygg 
fremstår visuelt og estetisk som et sammenhengende kvartal i havna. 
 
Votering nr 2 - Votering over forslag 
Forslag: Fasade - Høyre 
For: 30 stemmer (91%) - AP 11, FrP 3, H 6, KrF 1, SP 6, SV 2, V 1 
Mot: 3 stemmer (9%) - MDG 2, Rødt 1 
 
-------------------------------------------- 
Votering nr 3 - Votering over forslag 
Forslag: Planutvalgets innstilling 
For: 27 stemmer (82%) - AP 11, FrP 3, H 6, KrF 1, SP 6 
Mot: 6 stemmer (18%) - SV 2, MDG 2, Rødt 1, V 1 
 
 
KS - 007/23 vedtak 
1. Harstad kommunestyre vedtar med hjemmel i plan- og bygningsloven § 12-12 Detaljregulering for 
Havnegata 23B.  
2. Tilsvarende deler av reguleringsplan for Harstad sentrum, PID 323-1, vedtatt 02.08.1995 og 
reguleringsplan for Parkeringsanlegg i fjell, PID 665, vedtatt 30.01.2019 skal erstattes med den nye 
reguleringsplanen. 
3. Utbygger anmodes om å gi bygget en fasade som samspiller med den eksisterende visuelle 
identiteten i nabobyggets fasade mot havet, på en slik måte at eksisterende og kommende bygg 
fremstår visuelt og estetisk som et sammenhengende kvartal i havna. 
 



 
008/23 Hålogalandsrådet - endring av samarbeidsavtale 
 
Kommunestyret 26.01.2023 - (29 tilstede) 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Formannskapets innstilling 
For: 329 stemmer (100%) - AP 9, FrP 3, H 6, KrF 1, MDG 1, Rødt 1, SP 5, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
-------------------------------------------- 
 
KS - 008/23 vedtak 
  

1. Hålogalandsrådet opphører som eget rettssubjekt fra og med 2022.  
2. Samarbeidsavtalen til Hålogalandsrådet endres med bakgrunn i dette i tråd med vedlagte 

vedlegg.  
3. Rådmann endres til kommunedirektør i dokumentet. 

  
 
 
009/23 Kontrollutvalgets årsrapport for 2022 
 
Kommunestyret 26.01.2023 – (29 tilstede) 
 
Behandling 
 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Kontrollutvalgets innstilling 
For: 29 stemmer (100%) - AP 9, FrP 3, H 6, KrF 1, MDG 1, Rødt 1, SP 5, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
-------------------------------------------- 
 
KS - 009/23 vedtak 
Kontrollutvalgets årsrapport for 2022 tas til orientering. 
 
 
 
 
010/23 Forvaltningsrevisjonsrapport - Økonomistyring og økonomisk internkontroll 
 
Kommunestyret 26.01.2023 
 
Behandling 
KS - 010/23 vedtak 
Saken utsettes til kommunestyremøtet i februar. 
 
  



 
011/23 Supplering meddommere til Midtre Hålogaland Tingrett 
 
Kommunestyret 26.01.2023 – 30 tilstede) 
 
Behandling 
Votering nr 1 - Votering over forslag 
Forslag: Kontrollutvalgets innstilling 
For: 30 stemmer (100%) - AP 9, FrP 3, H 6, KrF 1, MDG 2, Rødt 1, SP 5, SV 2, V 1 
Mot: 0 stemmer (0%)  
 
 
KS - 011/23 vedtak 
Harstad kommunestyre foretar følgende suppleringsvalg:  
  
Rolf Arne Pettersen, f. 1968 
Anne Rebekka Kulseng-Hansen f. 1990 
Line Rossland Skogvang, f. 1977 
  
Som nytt navn på reserveliste - kvinner velges: 
Kristin Fjellvang Født 30.09.98 
 
      
 


	1. Kommunestyret tar sak om mulighetsstudie «Esso-tomta» til orientering.
	2. Kommunestyret vedtar å videreføre arbeid med forprosjekt med basis i mulighetsstudie innom en ramme på NOK 500 000. Tiltaket finansieres med midler fra disposisjonsfondet.

